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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Írásbeli választ igénylő kérdés !

dr. Kövér László
az Országgyűlés elnöke részére

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésrő l szóló 2012 . évi
XXXVI . törvény 42 . (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló
46/1994 . (IX. 30 .) OGY határozat 91 . §-ára kérdést kívánok benyújtani dr. Hende Csaba honvédelm i
miniszterhez

„Fakitermelés a Honvédkórház területén ”

címmel, amelyre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

Értesüléseink szerint 2012 . november 30-án a Honvédkórház területén fakitermelést végeztek . A
fakitermeléssel összefüggésben az alábbi kérdéseket intézem tisztelt Miniszter Úrhoz:

• Miért volt szükség a Honvédkórház területén található fák kivágására ?
• Kinek a javaslatára, ki döntött a fakitermelésről?
• Ki hajtotta végre a fakitermelést?
• Hova szállították, és miként hasznosították a kivágott fákat?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2012. december 4 .

Juhász Ferenc

országgyű lési képviselő
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